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S dianím okolo covidu sa chce konečne
vysporiadať aj Robert Fico (VIDEO)
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SLOVENSKO: Na doslova covidové šialenstvo si Slováci určite ešte veľmi dobre pamätajú.
Začalo to nútenými hromadnými testovaniami, pri ktorých mali byť nepresnými
antigénovými testami odhalení nositelia tohto nebezpečného vírusu, pokračovalo to zlou
zdravotnou starostlivosťou o tých, ktorí ho už dostali, ale ešte neskončili v nemocnici, a
pokračovalo opäť nútenými očkovaniami experimentálnymi vakcínami. Obmedzeniami na
pohybe a v podnikaní ani nehovoriac.

Premrhané obrovské peniaze

Vládna moc na čele s Igorom Matovičom sa síce tvárila, že pre dobro svojich občanov robí maximum,
nebola to však pravda. Boli to totiž práve občania Slovenska, ktorí boli obmedzovaní na slobode
a svojich ľudských právach, ktoré im zaručovala Ústava SR. Tí, ktorí to vyžadovali boli pokutovaní
a perzekvovaní ako za čias najtvrdšej totality.

A to isté platilo aj pri nezmyselnom očkovaní experimentálnymi vakcínami, na ktoré doplácajú
a budú doplácať ľudia, ktorí podľahli ilúzii slobody, zdravia, úsmevu… Ako sa stále viac ukazuje,
doplácať budú na zdraví, ba mnohí aj na životoch. Len sa o tom nesmie hovoriť!

Ľady sa však už roztápajú a stále viac sa o tom hovorí všade na svete. Hovorí sa nielen o
obmedzovaní ľudských kráv, ale aj o neúčinných experimentálnych vakcínach a o zdravotných
následkoch po ich aplikácii, ktoré v mnohých prípadoch končí vážnym poškodením zdravia, ba
i smrťou.

Hovorí sa však aj o tom, aké zbytočné a najmä obrovské peniaze sa doslova vyhádzali za nákup
obrovského množstva vakcín, na ktorých zarábali najmä ich výrobcovia z farmaceutických
spoločností, ale aj tí, ktorí ich ľuďom pod rozličnými obmedzeniami ich ľudských práv doslova
vnucovali.

Toto sa už nesmie nikdy opakovať

A to, čo sa dialo napríklad „iba“ v USA či v mnohých štátoch Európy, ale aj na Slovensku, sa teraz
derie na svetlo sveta a – začína sa vyšetrovať. Prvé verdikty už vyriekli nielen súdy v Amerike, ale i
Európsky súd pre ľudské práva je medzinárodný súd so sídlom v Štrasburgu. Prácu však zrejme budú
mať i slovenské súdy.

Premiér a predseda Smeru-SSD Robert Fico totiž v novoročnom rozhovore avizoval, že sa v roku
2024 bude venovať aj téme covidu. V zostrihu videa jeho slová zverejnil Martin Palička. Predseda
vlády v príhovore priznáva, že svojím rozhodnutím možno niekoho prekvapí, ale za svoju prioritu v
nasledujúcich mesiacoch považuje aj vysporiadanie sa s témou covidu.
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„Ďakujem niektorým poslancom z koaličnej Slovenskej národnej strany, ktorí dlhodobo prejavujú
záujem spracovať kompletné vyhodnotenie toho, ako predchádzajúce vlády riadili boj s covidom, aké
obrovské škody na zdraví ľudí spôsobili svojou brutálnou neschopnosťou a nadbiehaním
farmaceutickým spoločnostiam,“ hovorí Robert Fico, ktorý vzápätí aj konkretizuje:

„Nesmieme sa báť pomenovať negatívne dôsledky nasilu pretláčaného očkovania. Musíme zrátať, aké
finančné škody boli štátu spôsobené nezmyselnými nákupmi zdravotníckych pomôcok a vakcín a ich
exspiráciou a samozrejme sa treba pozrieť aj na to, kto sa na covide najviac obohatil.“ To, čo sa dialo
pri covide na Slovensku, sa už podľa premiéra a predsedu Smeru-SSD nesmie nikdy, ani pri inej
forme nákazy, opakovať.
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